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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 14. 1. 2021. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Komunikace v rámci OsV, komisí atd. 
Předseda Lukáš Jelínek přivítal hosta Josefa Dlouhého, člena osadního výboru Vnitřní město, 

který navrhl řešit pomocí ICT řešení komunikaci v rámci osadních výborů, případně komisí a 

výborů. Dosavadní řešení jsou „ad hoc“ kombinací různých technologií a nejsou efektivní. 

Dlouhý: Obracím se na vás, aby se to řešilo v rámci města jednotně. Vytvořil jsem tabulku, je 

tam pár řešení, co jsem našel. Šnajdr: Pan tajemník hovořil o něčem takovém, že by se mohlo 

pořídit pro úřad. Šorčík: Bylo by logické, kdyby se OsV připojily k tomu, co si město pořídí. 

Proběhla diskuse, komise vyčká na výsledek jednání s tajemníkem (Šnajdr, Čermák). 

2. Otevřená města 
Lukáš Jelínek informoval o proběhlém jednání (+ Šnajdr, 17. 12. 2020) s předsedou OM o 

možnosti zůstat členem OM za dočasně snížený příspěvek a dále o fungování projektové rady 

OM, jíž je členem a která konečně zahájila skutečnou činnost. Šnajdr: Já bych tomu tu šanci na 

rok dal, pak uvidíme. Komise dospěla k tomu, že proti tomu nemá námitky. Členové si 

prostudují zaslaný materiál, případné připomínky by uplatnili později e-mailem a do příští 

schůze by se z toho kdyžtak sestavilo stanovisko. 

3. Parkování - definice požadavků 
Ladislav Šorčík a Ondřej Knapp pracují na požadavcích na řešení pro parkování ve městě. 

Komise se tomu částečně věnovala již v e-mailové komunikaci. Šorčík: Pan Vepřek z TO-OI 

chce sledovat parkování v centru v rámci neziskového projektu se spolkem KHnet.info (komise 

řešila již dříve), proto je logické, aby později při pořizování parkovacího řešení bylo možné tam 

tato data zapojit. Knapp: Součástí požadavků by mělo být zapojení na otevřená API, která 

město už používá. Šnajdr: Jak to vysvětlím radním nebo zastupitelům? Šorčík: Mělo by stačit 

ukázat ten jednoduchý obrázek, co jsem posílal. Kerner: Je potřeba ohlídat, aby se nepořídilo 

nějaké uzavřené řešení  na půl roku zdarma, a když bude zavedené, muselo se za něj dál platit. 

Špalek: Než by se uzavírala smlouva, měla by to dostat IT komise k posouzení, jako u smlouvy 

s T-Mobile. Šorčík: My to tedy dopracujeme a pak poskytneme IT komisi a dopravní komisi, 

následně do RM. 

4. Investiční akce 



Čermák: Běží rekonstrukce bývalé školy JAK, připravuje se Sankturinovský dům. Kerner: Jak 

to vypadá s cyklostezkou? Čermák: Trubky a komory tam máme, teď už se pracuje na té části 

za nadjezdem, dává se to i tam. Šnajdr: MŠ Trebišovská je teprve ve stadiu projektové 

dokumentace. 

5. Smart city manager 
Šorčík: Vázne komunikace města s některými členy nominovanými do výběrové komise. 

Šnajdr: Zařídím, aby se to dalo do pořádku.  

6. Termín příští schůze 
Příští schůze komise bude 25. února 2021 od 18:30 formou videokonference. 

7. Různé 
Špalek: Jak postupuje implementace Mobilního rozhlasu? Šnajdr: Je nastaveno informování, co 

ve městě proběhlo za poslední týden, mělo by se posílat vždy v pondělí. Až budou kulturní a 

sportovní akce, budou se posílat. Odbor dopravy by měl informovat o uzavírkách apod. K tomu 

samozřejmě krizová komunikace. Mělo by se to všechno teď rozjet. Kerner: Mělo by se 

podpořit nahlašování podnětů, jako bylo v Lepším místě. Šnajdr: Chystá se kampaň. V rámci 

úřadu jsem informoval, aby se pro řešení věcí používalo přednostně toto, místo telefonování 

apod. Špalek: Posílat zprávy by měla mít možnost i městská policie. Šnajdr: Souhlasím, 

budeme to řešit. 

 

Špalek: Jak to vypadá s příští schůzí zastupitelstva? Čermák: Zítra jdeme do haly, SPŠ má 

200 m dlouhý kabel, aby se zvuk napojil přímo z audiosystému, problémy by se snad už 

neměly opakovat. 

 

Jelínek: Na Hlídači státu se objevily přepisy záznamů ze ZM, je tam i KH. Je to pěkné, ale 

bohužel plné chyb. Špalek: Jak to vůbec dělají, jak si vybírají města? Jelínek: Pravděpodobně 

ručně pátrají po záznamech z různých měst a pak je nechávají strojově zpracovat. 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


